
 

 
 
 
 

Schriftelijke vragen ex Art 38 RvO 

Aan: Het college van B&W van Groningen 
Betreft: Kan de Hunze straks weer stromen? 
Datum: 12 oktober 2019 

 
Geacht college, 
 
De stad Groningen heeft haar bestaan en rijke historie in hoge mate aan de rivier de Hunze 
te danken. De afgelopen eeuwen is de Hunze echter vrijwel geheel uit het landschap 
verdwenen. Er zijn de afgelopen jaren verschillende initiatieven -door onder ander Stichting 
Het Groninger Landschap -opgestart om de oorspronkelijke loop van de Hunze weer te 
herstellen. Ironisch genoeg stop de Hunze op dit moment bij de stad Groningen. Al zijn her in 
der in Stad nog stukjes Hunze terug te vinden. Dankzij ‘de laatste boer van Euvelgunne’ Thies 
Dijkhuis -die helaas niet meer onder ons is-, is nabij Stad een groot stuk van het 
oorspronkelijke stroomdal onbebouwd gebleven. Daar zien de nabestaanden van Thies 
Dijkhuis, en ook het college naar wij begrijpen, kansen om de loop van de Hunze weer te 
herstellen. Vanaf Euvelgunne kijkend naar Stad is de eerste grote te nemen barrière de 
Zuidelijke Ringweg. De fracties van PvdA en D66 maken zich zorgen of er in de plannen voor 
de Aanpak Ring Zuid (ARZ) voldoende rekening is gehouden met (de mogelijkheden tot) het 
herstellen van de oorspronkelijke loop van de Hunze van Euvelgunne tot Eemskanaal,  en 
stellen daarom de volgende vragen aan het college:  
 
1. Is het college met de PvdA en D66 van mening dat het herstellen van de Hunze kansen 

biedt om grote landschappelijke en natuurlijke kwaliteiten te realiseren? En dat het in 
het bijzonder van waarde kan zijn voor zowel de natuurlijke & ruimtelijke verbinding 
tussen Stad en Ommeland, als voor de gemeente Groningen als prettig woon- en leefplek 
voor mens en dier? Zo ja waarom vindt het college dat en zo nee waarom niet? 

 
2. Oftewel, dat het herstellen van de (zoveel mogelijk oorspronkelijke) loop van de Hunze 

kansen biedt voor dit college dat zich hard maakt voor een Gezond, Groen, Gelukkig 
Groningen? Zo ja waarom vindt het college dat en zo nee waarom niet? 

 
3. Kan het college aangeven of en hoe precies rekening wordt gehouden met (de 

mogelijkheden tot) het herstellen van de loop van de Hunze in de plannen voor de ring 
Zuid en wat de afwegingen zijn geweest om tot de huidige plannen te komen?  

 

4. Is het college van mening dat hiermee voldoende recht wordt gedaan aan hetgeen 
gesteld in de inleiding en in vraag 1 en 2?  Zo nee, is het college bereid met Stichting het 
Groninger Landschap te onderzoeken wat er nog meer mogelijk is, zodat dit tijdig wordt 
meegenomen in de plannen voor de aanpak van de ring Zuid? 



 

 

5. Is het college bereid in gesprek te gaan met het Groninger Landschap om te 
bekijken of verder herstel van het Hunzedal aan kan sluiten op andere 
gemeentelijke plannen? Mocht het college dit willen, via welke (beleids) plannen 
wordt dit gematerialiseerd en hoe wordt de raad dan op de hoogte gehouden?  

 
 
Namens de fracties van de PvdA en D66, 
 
Rik van Niejenhuis & Jan Pieter Loopstra 

en 

Tom Rustebiel 

 

 


